
 F1 hybridní odrůdy nejsou vhodné k semenaření 

Proč? Protože na rozdíl od volně opylovaných 
(nehybridních) odrůd si při semenaření 
neuchovávají své vlastnosti. Nejsou geneticky 
stabilní. Vezmete-li semínka z rostliny vypěstované 
z F1 osiva, další rok Vám z nich vyrostou jedinci 
různorodých a povětšinou horších vlastností. 
Většina těchto tzv. F2 hybridů bude postrádat 
důležité přednosti, jimiž se vyznačoval původní F1 
hybrid. Například rezistenci vůči chorobám, 
výnosy, barvu či tvar plodů, velikost apod. 

 


